
Zn: or,ool2.1'.2ofo Protokół Nr 1/2020

z posiedzenia Komisji Rozwoju Gospodarczego
odbytego w dniu 29 sĘcznia,2020 roku.

Przewodniczący Komisji Jan Rutowicz otworzył pierwsze w 2020 roku posiedzenie

Komisji i na wstępie powitał jej członkow.
Stwierdził on,Żena stan 5 członków w posiedzeniu udział bierze,4 co stanowi quorum do

podejmowania prawomocnych decyzjl
W powiedzeniu nie uczestniczył- Piotr Gonerka.

Lista obecności stanowi załączntk nr 1 do protokołu.

Następnie Przewodnicząc Komisji powitał :

- Wójta Gminy Henryka Koniecznego'

- Zastępcę Wójta Gminy Krzysztofa Bajora,

. Sekretarza Gminy Barbarę Badelską,

Lista obecnoŚci stanowi zał'ącznIknr 2 do niniejszego protokołu.

Przewodniazący Komisji zapoznał' Z proponowan}tlporządkiem posiedzenia, który

bez uw ag został' przyjęty w następuj ąc5rm brzmieniu:

l.Otwarcie posiedzenia i stwierdzenie quorum.

2, P rzyjęcie porządku po siedzenia.

3.Przyjecie protokołu ze wspólnego posiedzenia Komisji.

4. Sprawozdanie zpracy Komisji za2019 rok.

5. Zapoznanie się z procesem przygotowania inwestycji zap|anowanych na2020 rok,

6. Sprawy róŻne i wolne wnioski.

7 . Zakonczenie posied zenia.

Porządek posiedzenia stanowi zał'ączntk nr 3 do niniejszego protokoh'r.

Następnie Komisja jednogłośnie przyjęłaprotokół ze wspólnego posiedzenia, Komisji,

któró odbyło się w dniu 12 grudnia 2019 roku nie wnosząc do niego Żadnyc}tuwag.

Ad.pkt.4.
Przewodni czący Komisji odczytał. sprawozdante z pracy Komisji za 2019 rok, które

stanowi załączntknr 4 do niniejszego protokotu.

Ad.pkt.S.
W kolejnym punkcie posiedzenia głos zabrał.ZastępcaWójta Gminy Krzysztof Bajor.

omówił on planowane zadanla inwestycyjna na f020 rok.

1.Przebudowa drogi gminnej Zbójno-Greszczyn.
Zadanie polega na przebudowie drogi gminnej Zbójno-Greszczyn na odcinku 998 mb.

2. Przebudowa dróg gminnych w miejscowoŚciach: Gustawów, Papiernia, Sulborowice'

Skórnice, Stanisławówo Fałkówo olszamowice.
Zadantę polega na przebudowie dróg gminnych w tych miejscowościach poprzez ułożenie

nawięrzchni bitumicznei .
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3. Przebudowa drogi powiatowej Fałków-Pląskowice-Dąbrowa.

4. Kompleksowa termomodernizacja budynków użyteczności publicznej na terenie

Gminy.
Zadatiepolega na przeprow adzeniuprac termomodemizacyjnych budynków użyteczności

publicznej, tj. szkoły podstawowej i hali sportowej w Fałkowie oraz szkoły podstawowej i

remizy OSP w Czermnie.

5. Kompleksowa modernizacja oświetlenia ulicznego w Gminie Fałków.

Zadaniepolega na w5łrnianie opraw oświetlenia ulicznego na energooszczędne LED na

terenie całej gminy.

6. Poprawa, j akości ży cia mieszkańców Fałkow il poprzez rewitalizacj ę zdegradowanych

obszarów tej miejscowości.
Zadantepolega na przeprowadzeniurewitalizacji miejscowoŚci Fałków,poprzez przebudowę

zntszczonĄ infrastruktury technicznej tej miej scowości'

Narok 2020zap\anowanowykonaópracewartości 2289140,00 zł'przyudziale środków

własnych wynoszący ch 20%.

W tym roku zaplanowano:

- Przebudowę targowiska w Fałkowie orazzagospodarowanie terenu wokół,

- Budowę strazntcy oSP w Fałkowie,

- Przebudowę drogi pożarowej w Parku podworskim,

- Budowę parkingu przy aptece i sklepie ogólnospożywczp (Kopczyk),

- Remont budynku gospodarczego przy bibliotecę oraz budpku magazynowego przy

targowisku,

- Montai monitoringu wizyjnego przy targowisku i Szkole Podstawowej w Fałkowie,
. Budowę siłowni zewnętrznej w Parku podworskim,

- Rozbudowę placu zabaw w Parku podworskim orazptzy Szkole Podstawowej w Fałkowie'

- Budowę aItany w Parku podworskim,

- Budowę obiektów mał'ej architektury w alei kasztanowej tj. koszy i ławek,

WypowiedźKrzysztofa Bajora w zakresie inwestycji drogowych uzupełnił Wójt

Gminy
Ad.pkt.6." 

Na wstępie tego punktu głos zabrali radni:

Robert Bomba, który zwróc1ł się o ustawienie kosza na śmieci przy stawie w

miejscowości Wąsosz.

Będąc przy głosie zgłostł, on potrzebę remontów dróg w tej miejscowoŚci.

Wlaśnień w tęmatach zg!'oszonych przez radnego udzie1ili Wójt Gminy Henryk

Konieczny i Zastępca Wójta Krzysztof Baj or.

Radna Monika Stefańska zg}osił.apotrzebę remontu mostu w Rudzisku.

Do zgłoszonego wniosku ustosunkował się Wójt Gminy' który potwierdził potrzebę

remontu tego mostu.

Następnie Wójt oraz Zastępca Wójta udzięlili wyjaśnień i odpowiedzie|i ta pytania

radnego Jana Dziuby dotyczące remontu w budynku Szkoły Podstawowej w Czermnie.

Gł'os zabraŁa Sekretarz Gminy Barbara Badelska, która omówiła projekty uchwat na

nĄb|iiszą sesję Rady Gminy.
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W sprawie określenia Średnich cen jednostek paliwa w Gminie Fałków na rok szkolny

f0r912020.
Jak poinformowała zgodnie z obowiązĄącymi przepigami gmina ma obowiązek zapewnienia

dzieciom z niepe)nosprawnościami bezpł'atnego transportu i opieki do placówek

oświatowych.
Projekt uchwały dotyczy zwrotu kosztów przejazdu ucznia niepełnosprawnego i jego

opiekuna do przedszkola, oddziału przedszkolnego w szkole podstawowej lub do oŚrodka

umożliwiaj ącego r ea|tzację ob owi4zku przedszkolnego lub szkolne go.

Pomiędzy Wójtem Gminy, arodzicęm lub opiekunem takiego dziecka, rtreie|i zapewniają oni

dowożenię dziecka) zawierana jest stosowana umowa.

Jednym z czynnlków zwrotu kosztu dowozu óziecka okreŚlonym w stosowanym wzorze do

umowy jest Śrędnia cena paliwa w Gminie Fałków określana przęZ Radę Gminy na każdy rok

szkolny.
Jak dalej poinformował'aBarbara Badelska na terenie Gminy Fałków jest jedna stacja paliw.

Na rok szkolny 2OI912020 do wyliczenia Średniej ceny jednostki paliwa w Gminie Fałków w

dniu 27 stycznia 2O2O roku ( data opracowania projektu uchwały) przyjęto ceny Z tej stacji

paliw: oleju napędowego' benzyny i autogant.

Będąc przy głosie Barbara Badelska udzie|iŁa dodatkowych wyjaŚnień w temacie

omawianego proj ektu uchwały.
Następnie Sekretarz Gminy poinformowała, ie zgodnte z wprowadzon1łrni przepisami

w ustawie o samorządzie gminnym grupa mieszkańców posiadających czynnę prawo

wyborcze do danej rady gminy będzie mogła zł.oiyć projekt uchwały w okreŚlonej tematyce.

Tematy określone w tych projektach nie mogą na|ęieć do kompetencji innych organów np.

Wój ta Gminy poinformow ał'a B arb ar a B adel ska.

Ustawa o samorządzie gminnyrrr określa liczebnoŚć grupy mieszkańców występuj ących z

oby'uvatelską inicj atyrvą uchwatod aw czą.

Projekt takiej uchwały będzie musiał stać się przedmiotem obrad rady gminy na najblizszej

sesji po złoŻentuprojektu, ale nie późniĄ nizpo upł1łvie 3 miesięcy od dnia jego złozętta.

Przepisy ustawy o sarnorządzie gminnym nałoŻyły ma Radę Gminy między innymi

obowiązek okreŚlenia w drodze uchwały zasad wnoszenia inicjatyw obywatelskich, tworzenia

komitetów inicjatyw uchwałodawczych, a takzę formalnych wyrrrogów, jakim muSZą

odpowiadać składane proj ekty.

Będąc przy głosie Sekretarz Gminy przybliŻyła równieŻ zasady tworzenia komitetów

uchwałodawczyc}t.
W dalszej częścitego punktu gł.os zńrał.Wójt Gminy i poinformował, Żenanajbliiszą

sesję Rady Gminy przygotowyvvany jest projekt uchwały w sprawie zwolnień w podatku od

nieruchomoŚci.
Dotyczy to zwolnienia podatników obrębów geodezyjnych Budy, Smyków i Stanisławów, w

których przeprowa dzona zostaŁa modęmizacj a ewidencji gruntów i budynków.

W wyniku tej modemizacji doszło do sytuacji, Że częśc gruntów przypisanych w wymiarze

podatku, jako rolne znajduje się pod drogami.

Następnie Wójt poruszył sprawę nieprawidłowoŚci, jakie występują na terenie Gminy

w związkuzprowadzonymi pracami w zakresie światłowodów.
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Jak wynika z uzyskanych informacji projektem Ęrm nie zostały objęte całe miejscowoŚci

tylko ich część.

W związku z tym Wójt zwrócił się o przekazywanie do Urzędu Gminy zaobserwowanych w

terenię nieprawidłowości w Ęłrn zakresie.

Jak dalej poinformował Wójt projekt tęn ręaLtzowany jest przez IJrząd Marszałkowski w

Kielcach i pismo óotyczqce zgloszonych nieprawidłowoŚci zostanie tam wystosowanę.

Będąc przy głosie Wójt poinformował o zaplanowanej na dzień 1 lutego 2020 roku

uroczystości 50 lecia poiyciamałzeńskięgo 25 par małŻeiskich z terenu Gminy.

UroczystoŚc rozpoęznie się Mszą Swiętą o godzinie 10.30 w Kościele Parafialnym w

Fałkowie.
Da|sza część uroczystości (wręczenie odznaczen, poczęstunek) odbędzie się w Zajeździe

..P odzamcze'' w F ałkowie.

o godzinie I4,OO zaplanowany zostat. koncert 3 tęnorów finansowany ze środków Lokalnej

Grupy Działaniaw Łopusznię oraz Urzędu Gminy w Fałkowie.

Kont;muując swoją wypowiedŹ w tym temacie Wójt zachęcił do skorzystania z mozliwości

wysłuchania tego koncertu.

W dalszej części tego punktu Wójt poinformował o skardze dotyczącĄ braku dzlałan

Wójta w sprawie likwidacji ,,dzikich wysypisk śmieci'' w miejscowości Czermno.

Skarga wpłynęła do Wojewódzkiego Inspektoratu ochrony Srodowiska w Kielcach od

Marlla-Med. Centrum Zdrowtai Rehabilitacji Mariola Konieczna Czermno' ul. Osnowa 99 A
i Henryk Konieczny Zakł.adTworzyw Sztucznych i Wyrobów Różnych,,HEKO'' Czermno ul.

Osnowa 61.

Zgodniez właściwoŚcię WIoŚ w Kielcach skargę przesł'ał' do Przęwodtlczącego Rady Gminy

w celu jej rozpatrzenta.

Kolejnym tęmatem ponrszonyrn przez Wójta był remont mostu w Starzechowicach i

Sępie.
Jak poinformował w zwtązku z pl|ną potrzebą ręmontu obu mostów podyktowan4

b ezpte czenstwem uzytko wników dro gi z amó wi o ne zo staty pł1Ąy Że|b etono w e.

Ad.pkt.l2.
W zw tązku ze zr ealizowani em p o rz ądku p o si edz eni a Prz ewo dn i czący Komi sj i

podżiękował wszystkim zaudziil. i zamknął posiedzenie.

Na tym protokół zakończono.

Protokółowata:

INgPął(ToR
0l Ł\

!rcna, Żloóiónct
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